

Introduction:
Stick AIO adopts pen style design with leak-proof built-in glass tank. Top rotary cap is convenient to refill, 1600mAh battery capacity provides long run time, and the combination of intelligent LED indicator and multiple protections ensures the safety to use. Stick AIO—excellent design and performance for you. Innovation keeps changing the vaping experience!

The Kit Includes
1 x Stick AIO
1 x 0.23Ω Dual Coils (Pre-installed)
1 x 0.23Ω Dual Coils
1 x USB Charging Cable
1 x User Manual
Spare parts

Specifications
Material: Stainless Connector: 510
Battery Capacity: 1600mAh Weight: 95g
E-juice Capacity: 2ml SteelSize: 22x115mm

User Guide
Note:
This is the simplified user manual, please visit SMOK official website: www.smoktech.com for complete version. Moreover, your first language user manual is available via language selection.

Schematic diagram



Battery Features

1. Large battery capacity: the Stick AIO has a built-in 1600mAh rechargeable battery.
2. 8 seconds protection: the white LED light will blink 5 times when the power button is held for longer than 8 seconds, and the battery will automatically shut down the output.
3. Resistance protection: when the atomizer resistance is lower than 0.1 ohm or higher than 2.5 ohms, the white LED light will blink 4 times and the battery will automatically shut down the output.
4. Short circuit protection: if a load short circuit is detected, the white LED light will blink 4 times and it will automatically shut down the output.
5. Low voltage protection: when battery capacity is lower than 3.3V, the LED light will blink 15 times and the battery will automatically shut down the output.
6. Battery life indicator: The battery life indicator will blink 4 times each time you take a puff.

Operation Guide
Stick AIO

1. To turn power on/ off: fast press power button 5 times in succession to power on or off, and the white LED light will blink 3 times.
2. Long press the power button to vape, and the LED light will turn white; without atomizer, the white LED light will blink 4 times.
3. To charge the battery via the USB cable included. When it is charging, the charging indicator will turn red, and when it is fully charged the indicator will be off.

Tank
Before fill the e-juice, the user had better drip some e-juice on the coil head for better e-juice saturated and avoid coil heating without liquid.

Refilling
1) The tank uses top refill system, you just need to hold the tank in one hand, and use the other to screw off its drip tip.

- 2) Add e-liquid through the slot while being careful not to drip into the central chimney.
- 3) Close the cap tightly with care. Let the Stick AIO stand for several minutes to completely saturate the organic cotton.



Replace atomizer core
Firstly, screw off the drip tip; then screw the atomizer core off from the mod, and replace with a new one, finally screw the new coil head into the chimney and you're ready to prime your new coil head.



Attentions

1. Before using please read the manual carefully.
2. Connect the atomizer to a power source that is suitable for its intended use.
3. Please avoid getting the e-liquid into your mouth directly.
4. Please do not store liquid inside the tank if it is not going to be used for a long period.
5. Please refill the tank when the e-liquid is nearly used out to avoid dry-burning of the atomizer.
6. Please do not drop, throw or mishandle this product as the outer shell or inner components may be damaged.
7. In order to prolong the operation of your product, please keep it away from excessive temperature and humid environment.
8. Please keep this product away from children and pregnant women.



LEGAL DISCLAIMER

Underage sale is prohibited. Depending on your country/region legal smoking age. 18+ and over 21+ in other countries/regions.

WARNING

This product is not intended for use by persons under legal smoking age, nonsmokers, women who are pregnant or breastfeeding, or persons with or at risk of heart disease, high blood pressure, diabetes, or taking medicine for depression or asthma.

简介：

Stick AIO 采用内置油仓一体化设计，杜绝漏油；顶部专利旋盖，注油更方便；搭配内置 1600mAh 大容量电池，续航时间长，智能LED指示灯配合多重保护功能，使用更安全。Stick AIO——外在出彩，内在出色。

配置：
1 x Stick AIO
1 x 0.23欧双发核芯（预装）
1 x 0.23欧双发核芯
1 x USB充电线
1 x 说明书
配件

参数：
材质：不锈钢 尺寸：22x115mm
重量：95g 电池容量：1600mAh
烟油容量：2ml 螺纹接口：510

在SMOK官网查看《说明书》完整版
本《说明书》为简化版用户快速入门指南，如您想要查看完整版《说明书》，请登陆SMOK官方网站：www.smoktech.com查找对应的《说明书》完整版，并通过“更改语言”的方式选取适合您国家的语言版本。

外观示意图



产品特点

1. 超大电池容量，内置1600mAh可充电电池；
2. 吸烟限时保护功能：吸一口烟大于8s，LED灯闪5次后强制关闭输出；
3. 具有阻抗保护功能，输出电阻不在0.1Ω-2.5Ω欧姆范围时，LED灯闪4次；
4. 具有输出短路保护功能，LED灯闪4次；
5. 电池低压保护，当电池电压低于3.3V，不允许吸烟，LED灯闪烁15次；
6. 上电提示，当上电时LED灯闪烁5次。

操作指南

Stick AIO 电池

1. 开关机方案，在锁定状态，1秒内连接5下按键，LED灯闪烁3次解锁；在开机状态，1秒内连接5下按键，LED灯闪烁3次锁定。（即5开5关功能）
2. 开机状态下，长按吸烟键即可吸烟，LED灯亮；空载时，LED灯闪4次
3. 通过配送的USB线进行充电。充电状态下，电量指示灯为红色；充满电时，电量指示灯自动熄灭。

雾化器

用户在正常注油前，于核心上滴几滴油，可以大大提高油浸入的速度，防止干烧。

如何注油：

- (1) 注油时左手握住Stick AIO，右手按压滴嘴和顶盖，并将其旋开；



- (2) 向槽内注油，请注意不要注入中间的气管内。
- (3) 关紧上盖，然后将雾化器平放几分钟，让有机棉完全浸润。

更换雾化芯

首先取下雾化器滴嘴和顶盖，取出旧的核芯，安装新的核芯，再将顶盖拧回雾化器。



注意事项

- 1) 使用前，请仔细阅读说明书。
- 2) 连接电源设备前，请确保与雾化器适配。
- 3) 请勿将烟油直接放入口中。
- 4) 如果长期不使用，请将雾化器内的烟油倒出。
- 5) 当烟油快用完时，请及时注入新的烟油以避免干烧。
- 6) 轻拿轻放，避免损坏产品的内外部元件。
- 7) 为延长产品的使用寿命，请勿将产品放置于高温或潮湿的环境中。
- 8) 18岁以下的未成年人或孕妇请勿使用。



法律声明：

根据您所在国家或地区的法定吸烟年龄，禁止向未成年人非法销售，部分国家/地区需在18周岁及以上或21周岁及以上。

温馨提示：

该产品不适用以下人群：未满足法定吸烟年龄，非吸烟者，孕妇及母乳喂养的女性，或是心脏病、高血压、糖尿病患者，抑郁症或哮喘病服药者。